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ACTA DE L’ASSEMBLEA D’ENTITATS ESPORTIVES D’ARENYS DE MAR 
CELEBRADA EL 2 DE DESEMBRE DE 2008 A LES 20.30h A LA SALA DE 
LA REGIDORIA D’ESPORTS. 
 
Assistents: 
ENTITATS REPRESENTANTS 
AMPA Ceip Sinera Antoni Plaza 
Ampa Ceip Joan Maragall Josep Comas 
Ampa Els Tres Turons Max Escalera  
Carles Sanchidrian ERC 
Club Natació Arenys Salvador Espriu 
Arenys Bàsquet Jaume Calopa 
Ass. Volei arenys Daniel Lienas 
Centre Exc. Arenys de Mar Armand Giménez 
Club Taekwondo Arenys Sunsi Suñé 
Club Tir Arc La Conxorxa Anna Montes 
Penya Apa Anem-hi Zenon Tomàs 
Penya Barça Josep M. Mora 
Ampa La Presentació Manel Mari 
Club Patinatge Art. Arenys Mar Rosario Rodríguez 
Club Rem Arenys Manel Teodoro 
Gent Gran Gimnàs Joan Antón Tanganelli 
Gent Gran Gimnàs Albert Garcia 
Gent Gran Gimnàs Enrica Marsé 
Club Bàsquet Sinera Ricard Serradó 
Club Pesca Mar-Sport Camil Mas 
Ateneu Arenyenc – Escacs - Armand Giménez 
Club de Futbol Arenys de Mar Joaquim Doy 
Club Hoquei Arenys Jacint Bofies 
Regidora d’Esports Lorena Estrada 
Tècnic d'Esport Juan Ramírez 

 
Absents:  
PSC Josep Bancells  
CiU M. Rosa Dias 
PP Rosa Zaragoza 
VIA Gonzalo de Maqua 
ICV Oriol Ferran 
Club Petanca Sinera Josep M. Périz 
Club Tennis Arenys Mireia de Pol 
Club Nàutic Arenys Mar Huw Gin-Edwards 
Penya Blanquiblava Joan Avilés 

 
Excusen la seva assistència:  
Unió Fed. Esp. Catalunya Artur Ortega 
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1.- Calendari. 
La regidora d’Esports recorda que ja es va crear la comissió de treball de la 
Diada de l’Esport i proposa com a dates de reunions el 20 de gener i el 17 de 
febrer de 2009. 
 
Tanmateix proposa la creació d’una nova taula de treball que reglamenti la 
cessió de les hores dels pavellons, la qual s’aprova per unanimitat. Aquesta 
taula estarà formada per Chari Rodríguez, Jaume Calopa, Josep Mora i 
Armand Giménez. 
 
2.- Bases de subvencions 2009. 
La regidora presenta les bases per a l’any 2009 que s’han treballat a la 
corresponent taula de treball i que avui es presenten per a la seva aprovació. 
Una vegada explicades, són aprovades per unanimitat i s’adjunten en aquesta 
acta. 
 
3.- Informacions vàries: 
Pren la paraula la regidora d’Esports per informar de diversos temes: 
- Reforma del pavelló: avança que encara no és definitiu, però que si tot va bé, 
a l’abril de 2009 començaran les obres de la reforma del pavelló triple en una 
primera fase que inclou només la planta baixa (vestidors, magatzems, gimnàs i 
sala d’instal·lacions, entre d’altres). 
- Nadalia: explica en què consistirà l’activitat i demana excuses pels entrebancs 
que suposa per als clubs que fan ús del pavelló, però comenta que és un servei 
públic que s’ha de fer de cara a les famílies.  
- Pren la paraula la Sra. Anna Montes per tal d’informar que el Consell Català 
de l’Esport està adequant els estatuts dels clubs i entitats esportives al Decret 
215/2008, de 4 de novembre (DOGC 5255, 11.11.2008) per tal que tots estiguin 
degudament registrats i actualitzades les seves dades (s’adjunta model a 
emplenar pels clubs). 
- Pren la paraula el Sr. Manel Teodoro per explicar que el Club de Rem 
presentarà un comunicat de premsa en el qual exposaran que s’han sentit 
exclosos de les activitats que s’organitzaven per Cap d’Any igual que els va 
passar al Club de Voleibol a les barraques. Tanmateix vol manifestar que 
aquest any 2008 han hagut de fer-se càrrec de les depeses de l’amarratge al 
Port, i que, amb el nou llagut, per a l’any 2009 la despesa serà el doble. 
 
 
I sense més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 21.25h. 


